《单词百科:prosperously是什么意思?prosperously怎么发音?prosperously的解释和用法》

英语单词prosperously是什么意思?prosperously怎么读?prosperously怎么发音?美加网为您整理了prosperously的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



prosperously怎么读

prosperously的读音:[p'r sp r sl]

prosperously的意思

1、adv.繁荣地,幸运地;

prosperously的近义词

1、comfortably adv.舒服地;安乐地;充裕地;

- 2、richly adv.丰富地:富裕地:完全地:
- 3、successfully adv.顺利地;成功地;
- 4、well adv. 好;很;好意地;高高兴兴地;

prosperously的双语例句

1. We should try every means to shield our motherland (from aggressions) to develop healthily and prosperously.

我们应该用一切办法保护祖国(不受外来侵略),使之能健康繁荣地发展.

2. On domestic family expenses report to go up tap water, the time passes prosperously.

家家用上了电,户户安上了自来水,日子过得红红火火.

3. Hui mountain starts from pennilessly to prosperously, from historical well-known qZZ.com land toeconomic new city.

惠山,从一无所有到百业同兴,从历史名疆到经济新城,

4. The study of Xu Xiake develops fastest and most prosperously in the past twenty-odd vears.

近二十多年来,是徐霞客研究发展最快、最兴旺的时期.

5. We hope your coming sincerely, and wish every body's career successfully and prosperously.

公司全体人员热忱欢迎各位朋友及广大新老用户惠顾光临, 并祝愿各位事业欣欣向荣,兴旺发达!

6. At present, with the highly development of tourism, the hotel industry also reveals prosperously.

目前,随着旅游业的迅猛发展,酒店业也日显兴旺.

以上是美加网为您整理的prosperously怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。 查看更多关于prosperously的用法、prosperously的释义、prosperously的相关详情请点 击: https://dict.tjgzz.com/prosperously